

ИНСТИТУТ ЗА ПУТЕВЕ АД, БЕОГРАД

Број: 611-1433
01.03.2021

Београд

Булевар Пека Дапчевића 45

На основу члана 171. став 1. тачка 5. и члана 192. Закона о раду /"Службени гласник РС", бр. 24/2005, 61/2005, 54/2009, 32/2013, 75/2014 и 113/2017/, а у складу са потребама посла закључује се

АНЕКС I

Уговора о раду дел. број 611-7143 од 24.08.2016. године

између:

1. ПОСЛОДАВЦА ИНСТИТУТА ЗА ПУТЕВЕ АД, БЕОГРАД (ВОЖДОВАЦ)
Београд, Булевар Пека Дапчевића 45,

/назив и седиште/

Матични број: 07028334, ПИБ: 100379929

кога заступа Директор друштва Ненад Томић, маст.инж.грађ. и

2. ЗАПОСЛЕНОГ ВАСИЋ /Радомир/ МАРКА

/презиме очево име и име/

Београд, Булевар краља Александра 248Б/9 - Општина Звездара

/пребивалиште/

1208983710186

/ЈМБГ/

Грађевински факултет – одсек за конструкције

VII-1 степен стручне спреме

/врста и степен стручне спреме за које се закључује уговор о раду/

ПРЕДМЕТ АНЕКСА: Измена коефицијента посла за обрачун зараде запосленог

1. Уговорне стране су сагласне да се изврши измена одредби Уговора о раду дел. број 611-7143 од 24.08.2016. године (у даљем тексту Основни уговор), у делу који се односи на висину коефицијента посла за обрачун зараде запосленог.

У складу са наведеним врши се измена тачке 5. Основног уговора тако да после измене ова тачка гласи:

Тачка 5.

“За обављање послова из тачке 2. овог Уговора, запослени има право на основну зараду која на дан закључења овог Уговора износи 76.501,29 динара (брuto).

Основна зарада утврђена за одговарајуће послове из тачке 2. овог Уговора Колективним уговором (коэффициент 2,53), применом члана 107. став 4. Закона о раду Републике Србије и члана 76. став 4. Колективног уговора Института за путеве ад. Београд, уговара се са запосленим у коефицијенту 3,00, што множењем важећег износа зараде за најједноставније послове утврђене Колективним уговором представља новчани бруто износ зараде од 76.501,29 динара.

Новчани износ основне зараде из ове тачке ће се даље месечно усклађивати са кретањем цене рада за најједноставнији посао и висина основне зараде запосленог за конкретан месец ће се обрачунавати применом износа зараде за најједноставније послове утврђене односно важеће за тај месец, у складу са Колективним уговором.“

2. Остале тачке Основног уговора, којима су регулисане међусобне обавезе запосленог и Послодавца остају непромењене и сходно се примењују.
3. Анекс се примењује од **01.03.2021.** године.
4. Анекс је сачињен у 3 /три/ истоветна примерка од којих се 1 /један/ уручује запосленом, а 2 /два/ задржава Послодавац.

ЗАПОСЛЕНИ



Марко Васић, дипл.грађ.инж.

ДИРЕКТОР ДРУШТВА



Ненад Томић, маст.инж.грађ.